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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Circusdieren  -  Controle

Tijdens de commissievergadering van 17 juni 2015 ondervroeg ik de minister over de 
toepassing van het sinds 10 maart 2014 geldende verbod op het gebruik van wilde 
dieren in circussen, behoudens een specifieke lijst uitzonderingen. Hij gaf aan signalen te 
zien dat deze wetgeving onvoldoende zou worden nageleefd en hij achtte het 
waarschijnlijk dat er circussen zouden opereren die door locatiekeuze op privédomein 
proberen onder de overheidsradar te blijven om zo de wetgeving te negeren.

In zijn antwoord op schriftelijke vraag nr. 1089 van 5 april 2017 van collega De Vroe, die 
specifiek informeerde naar registratie van verwaarlozing en mishandeling bij o.a. 
circussen, gaf de minister geen circussen op bij de locaties waar vaststellingen werden 
gedaan.

1. Hoe vaak werden door de diensten van de minister inbreuken op het verbod op 
gebruik van wilde dieren in circussen (buiten de uitzonderingslijst) vastgesteld sinds 
1 juli 2015? Graag een overzicht. 

2. In hoeverre heeft de minister zicht op de effectiviteit van lokale controles door politie 
of gemeentediensten ter naleving van deze wet?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD
op vraag nr. 49 van 17 oktober 2019
van SOFIE JOOSEN

Er zijn door mijn inspecteurs geen vaststellingen meer gedaan van gebruik van wilde 
dieren in circussen. Het verbod wordt opgevolgd. Ik heb geen zicht op controles die de 
lokale overheden hiervoor nog verrichten.


